
 

 

 
  

ZAPISNIK o radu 10. sjednice Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci održane 

dana 12. svibnja 2023. godine s početkom u 14:00 sati.  

  

 

Sazvao:  

 

Predsjednik 

Ime i prezime  Potpis  

  

Kristian Tončić 
  

  

  

 

10. sjednica Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci  

 

1.  Mjesto  Pravni fakultet u Rijeci (Vijećnica)  Početak:  14:00  

Dan i datum  12. svibnja 2023. (petak) Završetak:   15:45 

 

2.  Prisutni:  Sjednici prisustvuju članovi Skupštine:  

1. Kristian Tončić 

2. Stefan Mandić 

3. Sandro Miličković 

4. Patrik Pavić 

5. Dino Markić 

6. Ema Laginja 

 

 

3.  Ostali prisutni:  1. prof.dr.sc. Nataša Žunić Kovačević 

2. prof.dr.sc. Dario Đerđa 

3. Ivan Ivanković, zamjenik člana Skupštine – bez prava 

glasa 

4. Ana Broz, zamjenica člana Skupštine – bez prava glasa 

5. Marin Đurđević, savjetnik predsjednika  

  

4.  Odsustvo opravdali:    

                                



 

  

  

  
5.  

  

  

  
Dnevni red:  

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje dnevnog reda 10. sjednice, zapisnika s 9. 

sjednice Skupštine SZPRAVRI; 

2. Tematska točka –razgovor s prof.dr.sc. Natašom Žunić-

Kovačević, kandidatkinjom za dekanicu; 

3. Tematska točka –razgovor s prof.dr.sc. Dariom Đerđom, 

kandidatom za dekana; 

4.   Razno 

 

 Tijek izlaganja i rezultati sastanka   

 Ad 1. Usvajanje dnevnog reda 10. sjednice, zapisnika s 9. sjednice Skupštine SZPRAVRI 

  Predsjednik je pozdravio sve prisutne i ustanovio da Skupština ima kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka s obzirom da je prisutno šest članova/članica ili 

zamjenika/zamjenica SZPRAVRI. Predsjednik je prisutnima pojasnio da je predmetni 

dnevni red dostavljen putem elektroničke pošte te s obzirom da nije bilo dopuna 

dnevnog red predložio usvajanje istoga. Skupština je jednoglasno usvojila dnevni red 

10. sjednice Skupštine SZPRAVRI. Nadalje je Predsjednik prisutnima ukratko 

predstavio zapisnik s posljednje sjednice Skupštine, a s obzirom da na isti nije bilo 

primjedbi ili dopuna, predmetni zapisnik 9. sjednice Skupštine SZPRAVRI jednoglasno 

je usvojen. 

 Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

  Dnevni red 10. sjednice Skupštine 

Studentskog zbora Pravnog fakulteta u 

Rijeci i zapisnik s 9. sjednice Skupštine 

SZPRAVRI jednoglasno su usvojeni. 

  

 

- 

  

 

- 

  

  

Ad 2. Tematska točka –razgovor s prof.dr.sc. Natašom Žunić-Kovačević, kandidatkinjom 

za dekanicu 

 Predsjednik Kristian Tončić dao je riječ kandidatkinji za dekanicu prof. dr.sc. Nataši Žunić 

Kovačević. Profesorica Žunić Kovačević prvotno je predstavila prisutnima dio program koji 

se odnosi na studente  i studentski standard te je uslijedilo postavljanje pitanja od strane 

studenata. U kategoriji koja se tiče funkcioniranja fakulteta profesorica se složila s idejom 

da Dekanovu nagradu treba proširiti na studentski aktivizam no na pitanje kako će izgledati 

buduća uprava nije mogla dati konkretan odgovor. Nadalje je studentske predstavnike 

zanimalo detaljnije pitanje studentskog standarda u različitim aspektima. Profesorica je 

istakla da joj je cilj honorirati rad pravne klinike ECTS-ima te osnovati i poseban kolegij te 

prirode. Složila se kako bi se trebalo smanjiti dolaznost na manje od 70% te da treba 

napraviti fleksibilniji model po pitanju opravdavanja izostanaka studenata s nastave. 



 

Također je izrazila slaganje s idejom da bi se trebalo transparentniji prikazivati evaluacije 

nastavnika od vrha do dna piramide. U kategoriji koja se odnosi na Studentski zbor i 

studentske predstavnike, studente je zanimalo povećanje financija odnosno financiranja od 

strane fakulteta, uređenje prostorija Studentskog zbora te mogućnost uređivanja stranice 

fakulteta od strane predstavnika za sadržaj koji se odnosi na njih. Profesorica je pozitivno 

odgovorila na sva pitanja te potvrdila kako bi se trebalo povećati financiranje, urediti 

prostorije te omogućiti pristup stranici fakulteta ali samo za sadržaj koji se odnosi na 

SZPRAVRI. Također je potvrdno reagirala na verziranje Pravilnika o studijima UNIRI sa 

Pravilnikom o studija PRAVRI .  Na samom kraju, na pitanja vezana uz udruge na fakultetu 

profesorica je rekla kako im se treba osigurati financijska pomoć i da bi se izvršnom tijelu 

organizacija trebala priznavati ispričnica za odlaske na nacionalne i međunarodne skupove 

te također da nebi trebalo biti problema prilikom fuzioniranja sporta pod fakultet.  

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

-  -   - 

 

 

 

Ad 3. Tematska točka – razgovor s prof.dr.sc. Dariom Đerđom, kandidatom za dekana 

 Predsjednik Kristian Tončić prepustio je riječ kandidatu za dekana prof.dr.sc. Dariu Đerđi. 

Profesor Dario Đerđa također je prvotno predstavio dio programa koji se odnosi na 

studente i studentski standard te je uslijedilo postavljanje pitanje od strane studenata. 

Profesor se složio da Dekanovu nagradu treba proširiti na studentski aktivizam zbog 

njegovog značaja te nam je ukratko predstavio kako će izgledati dio njegove buduće uprave. 

U kategoriji studentskog standarda složio se da treba rad pravne klinike honorirati ECTS-

ima te potrebu osnivanja posebnog kolegija. Istaknuo je kako nema smisla sadašnji model 

priznavanja ispričnica te da ga je potrebno izmijeniti. Na pitanja koja se odnose na provedbu 

DINP-ova rekao je kako tu ne bi trebalo biti nikakvih odstupanja te da bi se nastava i svi 

uvjeti trebali odvijati sukladno DINP-u. Naglasio je kako također treba unaprijediti 

evaluaciju nastavnika s transparentnijim prikazom ali se nije u potpunosti složio s 

prijedlogom studenata o konkretnoj piramidalnoj analizi od najgorih do najboljih. Nadalje 

u kategoriji Studentskog zbora i studentskih predstavnika izričito je naglasio kako su 

sadašnja sredstva nedovoljna i da se trebaju povećati s uvjetom opravdanja trošenja. Složio 

se kako bi se prostorije Studentskog zbora trebala urediti te da bi se trebala osigurati 

oprema za rad studentskih predstavnika. Također je potvrdno reagirao na verziranje 

Pravilnika o studijima UNIRI sa Pravilnikom o studija PRAVRI. Na samom kraju kao i 

prof.dr.sc Žunić Kovačević složio se da treba pružiti financijsku pomoć udrugama i opravdati 

izostanke izvršnom tijelu udruga za odlaske na nacionalne i međunarodne skupove te da 

nebi trebalo biti prilikom fuzioniranja sporta pod fakultet. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

-   - -  



 

 

 

Ad 4. Razno 

Pod točkom razno nije bilo rasprave, već je predsjednik pozvao prisutne članove, a koji su 

ujedno i predstavnici u Fakultetskom vijeću da nastavno na ove dvije tematske točke 

donesu odluku o tome kojem će od kandidata dati svoj glas, obzirom da Studentski zbor 

Pravnog fakulteta u Rijeci na prijedlog predsjednika ne zauzima stranu niti jednog 

kandidata, već prepušta glasovanje po savjesti izabranih studentskih predstavnika. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

-   - -  

 

 

Sastavio  

 

Tajnik 

Ime i Prezime  Potpis  

  

Sandro Miličković 
  

  

  

 

Broj:  10-05-2023 

 


